### Electro Mini Max Wireless Speaker User Manual

Thank you for purchasing the model Electro Mini Max Wireless Speaker, Pls read this manual before use.

## Bluetooth wireless communications Technology

Bluetooth is a kind of wireless technology which support short distance communications (work normally within a distance of 10M) with it you can exchange information by wireless between many IT digital devices like mobile phones / wireless earphones / computers ect. Bluetooth technology effectively and simplify to the communications which makes device and data transmission quickly and off effectively.

- 1X Bluetooth Speaker
- 1X Type-C Charging Cable
- 1X User Manual



### Key operation instructions

- 1. Power key
- 2. Play/pause
- 3 Next Track 4. Previous Track
- 5. Mode Conversion Button
- 6. Charging Port
- 7. USB Flash Drive
- 8. AUX Port
- 9, LED Indicator
- 10, Micro SD (TF) Card Slot

## 11 Volume knob

### How To Use

### Power on/off

Power on : long press O 3 seconds, blue light will on with voice prompts. Power off: long press (3) seconds, blue light goes off,

## with voice prompts.

### Volume

Volume adjustment: turn the knob clockwise to increase the volume, counter clockwise to reduce the volume.

### Connect the Bluetooth

- 1. Switch the stereo into Bluetooth mode (press M for mode switch).
- 2. Turn on the Bluetooth device (mobile phone/tablet. etc.), search the pairing name "Electro Mini Max", and connected it.
- 3. Key combination + 3: long press at the same time to disconnect or connect Bluetooth.

### Bluetooth calling

- 1. When there is a call coming in Bluetooth mode, short press button  $\gg$  can connect the call. 2. During the call, the volume can be adjusted using the
- volume" button.
- 3, short press the button again to end the call. 4. Double-click the key to dial back the last call.
- 5. Long press the button \$\text{\$\pi\$ to reject a call.}

### Music playback

- 1. Click the button \$\infty\$ to play or pause music.
- 2. Short press the button of to switch to the previous song, short press the button & to switch to the next song.

### How To Use

### Charging

Pls charge the battery before first time using the device Use 5V USB interface power adapter to charge the

- 1. Pls use charger in 5V 1A via Type-C cable to charge the device. The battery life will be different each time due to the volume's degree and environment's difference.
- 2. During using the device, pls charge the device in time when it has low battery voice prompting, the speaker will be off automatically if it was not be charged in time.
- 3. Pls charge the device one time per month to protect and extend the battery life if do not use it for a long time.

\*Pls use adapter in 5V to charge it, or the device wil be broken if it was charged in adapter less than 5V or higher than 5V.

### External TF card audio playback

TE card: Turn on the device, insert TE card which is with download music, it will play music directly,( Supports FAT32 file format, 32G Max. )

### External U disk to play multimedia function

When the device in normal using, insert the U disk directly, it will transfer to U disk playback function automatically(If it do not play, pls check the U disk has MP3 media file or the file format of U disk is EAT32 or not as it does not support any other file format except FAT32.)

### How To Use

### AUX In

Mode function transfer does not show the Aux in function, when using Aux in function, just insert Aux in cable, device will transfer to AUX mode automatically.

### ■ TWS connection

Using two pcs same version Electro Mini Max, turn on them into Bluetooth mode, long press the button A at the same time, they will be connected automatically. Then, twospeaker will be combined one, and you will search only one BT name to connect your phone.

# Bluetooth Version: V5.3

Play Mode: Bluetooth / AUX / TF Card /U Disk Speaker Full Range Unit: 52mm 4Ω Speaker Power: RMS 5W Power Output: 5W x 2 Charging Voltage: 5V/1A S/N: ≥90dB Distortion: <1% Frequency Response: 60Hz-16KHz Battery Capacity: 1800mAh / 3,7V Passive Bass: 50mm Working Time: 3.5 hours Charging Time: about 3 hours Bluetooth Transmission Distance: >10M

## Safety And Maintenance

Please read suggests below in order to helping prolong the product lifespan and clearly understand the warranty clauses.

- ★ Keep the product dry, do not put it in humid circumstance to avoid short circuit.
- ★ Do not expose it to the sun or high heat. High heating will short lifespan of electronic components, damage battery and deform some plastic parts.
- ★ Do not put it in cold circumstance to avoid damage to PCB board.
- ★ Do not attempt to take apart the product, especially
- ★ Do not fall, vibrate strongly, strike with hard objects, to avoid damage to inner electronic circuit. ★ Do not use high chemical products, detergent to clean the
- ★ Do not scratch the surface with sharp items to avert
- damaging the case and appearance. ★ Do not make it charging 10 hours continuously for the
- sake of lifespan.

If the product can not work properly, please send it to authorized maintenance agents. Our staff will help to solve the problems for you.

Statement: In order to improve product performance we will upgrade products, the content may change without notice.pls forgive! Thank you for your purchase.

### FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- ★ Reorient or relocate the receiving antenna. that to which the receiver is connected.
- ★ Increase the separation between the equipment and receiver. ★ Connect the equipment into an outlet on a circuit different from
- ★ Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

This equipment should be installed and operated with minimum distance 5mm between the radiator and your body.





## Electro Mini Max

## 蓝牙音箱 使用说明

非常感谢您使用 Electro Mini Max 蓝牙音箱, 在使用 本产品之前,请详细阅读本手册。

### 蓝牙无线通信的技术介绍

蓝牙是--种支持设备短距离通信(通常在10M内)的 无线电技术。能在包括手机、无线耳机、电脑等众多IT数码 设备之间进行无线信息交换。利用"蓝牙"技术能有效地简 化设备之间的通信,数据传输从而变得更加迅速高效。

1X 蓝牙音箱 1X 说明书

1X Type-C充电线



- 1. 开关键
- 2. 播放/暂停键
- 3. 下一曲
- 4. 上一曲
- 5. 模式键
- 6. 充电接口
- 7. U盘接口
- 8. AUX接口
- 9. 充电指示灯
- 10. TF卡接口
- 11. 音量旋钮

### ■ 开机/关机

开机:长按 (△) 3秒,然后蓝色指示灯亮起,并带有语音提 关闭电源:长按 (○) 3秒,然后蓝色指示灯熄灭,并带有语

## 音提示。 ■ 音量调节

音量调节:顺时针旋转旋钮加大音量,逆时针旋转旋钮凋 小音量。

### ■连接蓝牙

- 1. 将音响切换到蓝牙模式 (短按M键进行模式切换)。
- 2. 打开蓝牙设备(手机/平板等等),搜索本设备配对名 "Electro Mini Max",连接显示成功即可。
- 3. 组合键 € + €:同时长按可断开和回连蓝牙。

### ■蓝牙通话

- 1. 蓝牙模式中有电话拨入时, 短按 🔊 键即可接入来电,
- 2. 在通话过程中,可使用【音量加减】键进行音量的调节 3. 再次短按 💝 键结束通话。
- 4. 双击 🔊 键回拨最近—次通话。
- 5.长按 🔊 键可拒接来电。

### ■音乐播放

1.单击 🔊 键即可播放或者暂停播放音乐。

## 2.短按 6键切换到上一曲,短按 6键切换到下一曲。

### 首次使用机器之前,先为电池充电:使用5V USB接口电 源适配器,给产品充电。

- 1.请用5V,1A的充电器通Type-C线给设备充电。电池每
- 次续航时间会因使用时音量大小和环境不同而不同。
- 2.使用过程中,有声音提示低电时请及时充电,如不及时 充电, 音响会在电量过低时自动关机。3. 如果长时间不使用 本机,至少每月充电-次可保护电池延长电池寿命。
- \*请务必使用输出5V适配器进行充电,低于5V无法充电 高于5V将烧坏设备。

### ■ 外接TF卡音频播放

TF卡: 开机状态下,插入已下载音乐的TF卡后,即可播放 音乐(支持FAT32文件系统格式最大32G)。

### ■ 外接U盘播放多媒体功能

正常使用模式下,直接插入U盘,可以自动切换到U盘播放 功能(如果没有播放,请核查U盘有没有MP3媒体文件/U 的文件系统格式是不是FAT32.暂不支持FAT32以外的系统 格式)。

### AUX In

Mode功能切换不显示Aux功能,使用Aux时,可直接连接 AUX线,设备自动切换到AUX模式。

### ■ TWS 连接

两台相同版本的 Electro Mini Max . 开机后进入蓝牙模式 同时长按 🖟 键,会自动进行对联状态,这时,两台音响蓝牙名 合并成一个,手机连接时,只能找到一个蓝牙名,连接即可。

### 蓝牙版本: V5.3

播放模式: 蓝牙、 AUX、 TF Card、 U盘 喇叭规格: 52mm 4Ω

喇叭功率: RMS 5W

额定输出功率: 5W x 2

充电电压: 5V/1A 信噪比: ≥90dB

失真度: <1%

频率响应范围: 60Hz~16KHz

电池容量: 1800mAh / 3.7V

低频辐射器: 50mm

工作时长: 3.5 小时 充电时长: 3 小时

蓝牙传输距离: >10M

### 在使用时,请阅读以下建议有助于您遵守保修条款,并延 长产品的使用寿命。

- ★ 保持产品干燥, 勿将产品放在潮湿的地方, 以免影响产 品内部电路;
- ★ 不要将产品放置在太阳晒射或者高温的地方,高温会缩 短电子部件的使用寿命损坏电池,使某些塑料部件变形
- ★ 不要将产品放在过冷的地方,以免损坏内部电路板
- ★ 不要试图拆开产品,尤其是非专业人员,可能会损坏产
- ★ 不要跌落、强烈震动、用硬体撞击产品,以免损坏内部电
- ★ 不要使用列性化学制品、清洁剂清洁机器:

工作人员会执心帮您解决问题。

- ★ 不要用尖体在产品表面上乱划,以免损坏外壳和影响外
- ★ 不要对机器连续充电超过10小时,以免影响使用寿命; 如产品不能正常工作,请将其送至授权维修机构,

声明:为提高产品性能我们会进行产品升级,本说明内容可 能会有所变更,恕不另行通知,敬请见谅。感谢您的选购!

7

# 安全与保养

根据FCC规则第15部分,本设备已经过测试,符合B类数 字设备的限制。这些限制是为了在住宅装置中提供合理的 保护,防止有害干扰。本设备产生、使用并能辐射射频能量, 如果不按照说明书安装和使用,可能会对无线电通信造成 有害干扰。但是,不能保证在特定的安装中不会发生干扰。 如果本设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰,可以 通过关闭和打开设备来确定,则鼓励用户尝试通过以下— 种或多种措施来纠正干扰:

- ★ 重新定位或重新安置接收天线。
- ★ 增加设备与接收器之间的间隔。
- ★ 将设备连接到与接收器连接的电路不同的插座上。
- ★ 向经销商或有经验的广播/电视技术人员寻求帮助。

警告:未经制造商明确批准的任何对本设备的更改或修改 都可能使您失去操作本设备的权限。

本设备符合FCC规则第15部分。操作必须符合以下两个条 件:(1)本设备不得造成有害干扰:(2)本设备必须接受接收到 的任何干扰,包括可能导致不正常操作的干扰。

该装置已经过评估,可满足一般射频暴露要求。本装置可在 便携式暴露条件下使用,不受任何限制。